
  

 
 

MOTIE  6 
 

 

Agendapunt: Verstedelijkingsstrategie 

 

Onderwerp: meer prioriteit voor bereikbaarheid en mobiliteit 

 

De raad van de gemeente Barneveld in vergadering bijeen d.d. 3 november 2022 

gehoord de beraadslaging, 

 

Constateert dat:  

1. De hoofdwegen op een aantal punten al (te) zwaar worden belast in de huidige situatie; 

2. Regionaal openbaar vervoer binnen Foodvalley niet altijd voldoende is; 

3. Deze knelpunten door het college en in de verstedelijkingsstrategie worden erkend; 

4. In de verstedelijkingsstrategie de oplossingsrichtingen voor deze knelpunten nog onvoldoende  

zijn uitgewerkt. 

 

Overwegende dat: 

1. Zowel bij regulier als bij openbaar vervoer het zaak is dat dit goed georganiseerd is voordat een 

nieuwbouwproject wordt opgeleverd;  

2. Nieuwbouw in dit gebied ook kan worden benut om de treinverbindingen op de lijn Amersfoort-Ede 

en de lijn Amerfoort-Apeldoorn (stations Barneveld-Noord en Stroe) te verbeteren; 

3. De aansluiting van het gemeentelijke en provinciale wegennet op de rijkswegen beter kan en  

moet bij grootschalige verdere uitbreiding van het aantal wooneenheden en  

directe omgeving; 

4. Deze verstedelijkingsstrategie kansen biedt en zowel binnen de regio, als in de gesprekken met  

provincies en het Rijk een katalysator kan zijn om de nodige prioriteit te geven aan het  

mobiliteitsvraagstuk en denkbare projecten (zoals een oostelijke rondweg). 

 

Van mening: 

Dat gelet op de grote ambities in de Verstedelijkingsstrategie de ontsluiting van Barneveld verbetering 

behoeft. Zeker wanneer de plannen die in de verstedelijkingsstrategie staan beschreven wat betreft 

woningbouw, bedrijvigheid en maatschappelijke voorzieningen meer gestalte krijgen, dan is het 

verbeteren van ontsluitingen en regionale mobiliteit een harde randvoorwaarde voor succes. 

 

 

verzoekt het college: 

om bij de invulling van de ambities van de Verstedelijkingsstrategie wat betreft de bouw van 

woningen, bedrijven en maatschappelijke voorzieningen in de regio prioriteit te geven aan 

bereikbaarheid en mobiliteit, onder meer door aandacht te hebben en zich in te zetten voor optimale 

doorstroming en bereikbaarheid via openbaar vervoer zoals onder andere vastgelegd in onze 

Hoofdlijnennotitie.  

 

en gaat over tot de orde van de dag. 
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